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Protokoll årsmöte Stockholms Koloniträdgårdar (SK) 16 april 2023  
kl 11.00 - 13.00 i Bagarmossens Folkets Hus 
 
 
1. Mötets öppnande samt fråga om kallelse skett enligt stadgarna.  
Föreningens ordförande Katja Jassey hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
Årsmötet var enigt om att kallelse skett enligt stadgarna. 
 
2. Fastställande av dagordning.  
Årsmötet beslutade att fastställa dagordningen. (Bil 1.) 
 
3. Fastställande av röstlängd.  
Årsmötet beslutade fastställa röstlängden enligt närvarolista till 60 stycken röstberättigade 
ombud för 30 medlemsföreningar (Stora Mossens koloniträdgårdsförening, Björkhagens 
fritidsträdgårdar, Åkeshov III, Söderbrunn koloniförening, Grimsta fritidsträdgårdar, 
Larsboda koloniträdgårdsförening, Tanto Norra koloniträdgårdsförening, Lövsta koloni-
trädgårdsförening, Täppans fritidsträdgårdar, Sundby fritidsby koloniträdgårdsförening, 
Enskede gårds koloniträdgårdar, Lilla Rinkeby fritidsträdgårdar, Snösätra Norras fritids-
gårdsförening, Gubbängens fritidsträdgårdar, Fågelsångens trädgårdsförening, 
Årstalidens koloniträdgårdsförening, Tanto Mindre koloniträdgårdsförening, Koloniträd-
gårdsföreningen Gubbkärret, Eken koloniträdgårdsförening, Eriksdalslundens koloni-
trädgårdsförening, Skarpnäcks koloniträdgårdsförening, Skarpnäcks fritidsträdgårdar, 
Listuddens koloniträdgårdsförening, Pungpinans fritidsträdgårdar, Skrubba koloni-
trädgårdsförening, Stugängens koloniträdgårdsförening, Koloniträdgårdsföreningen 
Skanskvarn, Lilla Frescati koloniförening, Iris koloniträdgårdsförening, Hässelby slotts 
trädgårdsförening) samt SK:s ordinarie styrelsemedlemmar och revisorer. (Bil 2.) 
 
4. Val av ordförande och protokollförare vid mötet.  
Årsmötet beslutade välja Helena Westerling till mötesordförande och Ulrika Lindblad till 
protokollförare. 
 
5. Val av två rösträknare tillika justeringspersoner som jämte mötesordföranden justerar 
årsmötesprotokollet.  
Årsmötet beslutade välja Lena Biörnstad Wranne, Pungpinans fritidsträdgårdar och Anna 
Greta Stenung, Tanto Mindre till rösträknare och justeringspersoner. 
 
6. Styrelsens verksamhetsberättelse.  
Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen och la den till handlingarna. (Bil 3.) 
 
7. Revisorernas berättelse.  
Revisorerna tillstyrkte ansvarsfrihet för styrelsen. Årsmötet beslutade att lägga 
revisorernas berättelse till handlingarna. (Bil 4.) 
 
8. Fastställande av balans- och resultaträkning.  
Årsmötet fastställde styrelsens förslag till balans- och resultaträkning. (Bil 5) 
 
9. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen.   
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 
 
10. Behandling av motioner och förslag.  
Årsmötet biföll styrelsens förslag att avslå koloniträdgårdsföreningen Södra Tantolundens 
motion om att anordna en kurs för odlingsrådgivare varje år. (Bil 6) Årsmötet beslutade att 
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bifalla SK:s förslag om att under 2023 påbörja en informationskampanj kallad “Halvera 
torven”. Kampanjen avser att bidra till klimatnytta genom att inspirera och utbilda kolonister 
så att användningen av torv minskar och att utsläppen av koldioxid därmed minskar. En 
särskild kampanjgrupp ska tillsättas. Kampanjen ska pågå i minst två år för att därefter 
utvärderas. 
 
11. Fastställande av arvoden till styrelsen, kommittéerna, revisorerna och valberedningen.  
Årsmötet beslutade att fastställa styrelsens förslag om att arvoden till styrelsen, 
kommittéer, revisorerna och valberedningen högst kan uppgå till 3 prisbasbelopp dvs. 
157 500 kr. 
 
12. Fastställande av verksamhetsplan och budget för nästa verksamhetsår.  
Årsmötet godkände styrelsens förslag till verksamhetsplan (bil 7) och budget för nästa 
verksamhetsår (bil 8). Kommentarer om att införa hembud på dagstugor. 
 
13. Fastställande av medlemsföreningarnas årsavgift till SK för nästa kalenderår.  
Årsmötet godkände styrelsens förslag att medlemsföreningarnas årsavgift till SK för nästa 
kalenderår ska vara oförändrade dvs. 35 kr per odlingslott och 50 kr per stuglott. 
 
14. Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter i styrelsen. 
Lily Bigestans rapporterar att valberedningens förslag är att styrelsen, förutom ordförande 
och kassör, ska bestå av fem ordinarie ledamöter och tre suppleanter. 
 
15. Val av ordförande 
 
Ordförande 
Katja Jassey, Pungpinan   enhälligt omval, 2 år  
 
16. Val av kassör 
 
Kassör 
Ingrid Norfors, Skrubba   fyllnadsval, 1 år  
 
17. Val av övriga styrelseledamöter och suppleanter 
 
Ordinarie ledamöter  
Katrin Holmberg, Skarpnäck nyval, 2 år  
Lisa Fagerlind, Sundby   omval, 2 år  
Anna Otmalm, Lövsta   vald till 2024  
Lena Rignell, Söderbrunn   vald till 2024  
Thomas Ekström, Tanto Mindre  vald till 2024  
 
Styrelsesuppleanter  
Erik Andersson, Skarpnäck  omval, 1 år  
Robin Olsson, Fågelsången  nyval, 1 år  
Lily Bigestans, Årstaliden   nyval, 1 år  
 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag. 
 
18. Val av revisorer 
 
Revisorer  
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Anders Nordmark, Linnea   nyval, 1 år  
Per Lindberg, Hammarbyhöjden  nyval, 1 år  
 
Revisorssuppleanter  
Lena Biörnstad Wranne, Pungpinan nyval, 1 år  
Håkan Nord, Gubbkärret   nyval 2 år 
 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag. 
 
19. Val av SK:s ombud och ersättare i Koloniträdgårdsförbundets Förbundsråd 2023-2024. 
 
SK har i år rätt att utse 8 ordinarie ombud och lika många ersättare.  
 
Ordinarie ombud  
Katja Jassey, Pungpinan  
Ingrid Norfors, Skrubba  
Katrin Holmberg, Skarpnäcks fritidsträdgårdar  
Lisa Fagerlind, Sundby  
Anna Otmalm, Lövsta  
Lena Rignell, Söderbrunn  
Erik Andersson, Skarpnäcks koloniträdgårdar  
Lena Israelsson, Tanto Norra  
 
Ersättare  
Anna Greta Stenung, Tanto Mindre  
Lennart Pöppel, Odlaren  
Linnea Öst, Årstafältet  
Camilla Brindeberg, Iris  
Lina Brita Rylander, Listudden  
Thomas Ekström, Tanto Mindre  
Irene Remmel, Drevviken  
Cecilia Raldén, Gubbkärret 
 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag. 
 
20. Val av ledamöter i av styrelsen föreslagna kommittéer för specifika ärenden. 
 
Kommittéledamöter  
Styrelsen har i enlighet med de stadgar som antogs 2019 och styrelsebeslut 2022, 
beslutat att årsmötet ska utse följande kommittéer. Efter årsmötet utser styrelsen en 
styrelseledamot som sammankallande för varje kommitté.  
 
Information  
Katrin Holmberg, Skarpnäcks fritidsträdgårdar omval, 1 år  
Karin Thörn, Skanskvarn nyval, 1 år  
Förslag från årsmötet att uppdra åt styrelsen att komplettera informationskommittén med 
ytterligare en ledamot 
 
Miljö  
Helen Karlsson Eklundh, Eriksdalslund omval, 1 år  
Anette Svedberg, Enskede gård omval, 1 år  
Anna Lindhagen, Söderbrunn nyval, 1 år 
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Utbildning  
Maria Mendoza, Ärvinge omval, 1 år  
Irene Remmel, Drevviken omval, 1 år  
Lina Britta Rylander, Listudden nyval, 1 år  
Cecilia Raldén, Gubbkärret nyval, 1 år 
 
Värdering  
Göran Ståhl, Skrubba omval, 1 år  
Tommy Ståhl, Iris omval, 1 år  
Eva Agrell, Skarpnäck omval, 1år  
Björn Hedman, Iris omval, 1 år  
Richard Fahlgren, Skrubba omval, 1 år  
 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag. 
 
21. Val av valberedning varav en sammankallande inför nästa årsmöte.  
 
Årsmötet beslutade att välja följande ordinarie ledamöter och ersättare till valberedningen. 
 
Tre ordinarie 
Anna Greta Stenung, Tanto Mindre, sammankallande 
Conny Mörke, Snösättra Norra 
Britta Gussander, Gubbängen 
 
Två ersättare 
Bengt Hellman, Skanskvarn 
Lennart Dolk, Åkeshov III 
 
22. Övriga ärenden som SK:s styrelse hänskjutit till årsmötet.  
Årsmötet beslutade att godkänna följande rapporter och lägga dem till handlingarna: 
 
Rapport från markgruppen (bil 9) 
Årsmötet 2022 fattade beslut om att en arbetsgrupp skulle ta fram en redogörelse för olika 
förvaltningars relationer i koloniträdgårdsfrågor, identifiera var avgörande beslut fattas och 
ge förslag på hur och vad SK ska kunna begära av staden som motpart. Efter ett gediget 
kartläggningsarbete rekommenderar gruppen att SK fortsättningsvis ska begära att de 
folkvalda ska närvara vid möten med stadsdelarna eller förvaltningar om principiellt viktiga 
frågor som arrenden eller nyanläggningar. Alternativet är att ha möten med folkvalda och 
SK. 
 
Odlingsrådgivares rapport (bil 10) 
Årsmötet 2022 beslutade att miljö- och utbildningskommittéerna skulle sondera behovet av 
odlingsrådgivning i medlemsföreningarna och möjligheten att upprätta ett nätverk för 
diskussioner om rådgivningens former och hur de kan utvecklas. Regionen skulle därtill 
göra en motion till Förbundsrådet om regionala odlingsrådgivare. En enkät via regionens 
hemsida tog upp hur rådgivningen borde förmedlas, vad den borde innehålla och hur man 
inhämtar kunskap idag. Den gav 351 svar och 47 föreningar deltog. Regionens motion ska 
behandlas 22 april. Förbundsstyrelsen föreslår avslag. Nätverksarbetet har inte hunnit 
påbörjas.  
 
Rapport om växthus (bil 11) 

 U
AH

L,
 L

BW
, A

M
S,

 H
W

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





 

 

Årsmötet 2022 biföll en motion om att SK skulle ta upp frågan om växthus på stuglotter 
med staden. Besked som givits av stadens representanter är att ett permanent växthus 
skulle räknas in i den takyta som är tillåten i respektive område, kräva bygglov och ibland 
även ändring av detaljplanen (som kostar flera hundratusen). Permanenta växthus i 
innerstaden anses uteslutet, men i ytterstaden skulle en bod om 5 kvm möjligen kunna 
bytas ut mot ett växthus och en redskapslåda (mas 110 cm hög). Det är regionens 
uppfattning att det för närvarande inte är fruktbart att driva denna fråga vidare. 
 
23. Årsmötets avslutning. 
Lisa Fagerlind tackade Anne-Marie Frid, Josef Fernando och Maria Andersson för deras 
insatser i SK:s styrelse.  
 
Mötesordförande Helena Westerling tackade dagens alla deltagare och förklarade 2023 
års årsmöte som avslutat. 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
 
Ulrika Lindblad 
 
 
 
Justerat av:  
 
 
 
 
Helena Westerling  Lena Biörnstad Wranne  Anna Greta Stenung 
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Protokoll årsmöte Stockholms Koloniträdgårdar (SK) 16 april 2023  
kl 11.00 - 13.00 i Bagarmossens Folkets Hus 
 
 
1. Mötets öppnande samt fråga om kallelse skett enligt stadgarna.  
Föreningens ordförande Katja Jassey hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
Årsmötet var enigt om att kallelse skett enligt stadgarna. 
 
2. Fastställande av dagordning.  
Årsmötet beslutade att fastställa dagordningen. (Bil 1.) 
 
3. Fastställande av röstlängd.  
Årsmötet beslutade fastställa röstlängden enligt närvarolista till 60 stycken röstberättigade 
ombud för 30 medlemsföreningar (Stora Mossens koloniträdgårdsförening, Björkhagens 
fritidsträdgårdar, Åkeshov III, Söderbrunn koloniförening, Grimsta fritidsträdgårdar, 
Larsboda koloniträdgårdsförening, Tanto Norra koloniträdgårdsförening, Lövsta koloni-
trädgårdsförening, Täppans fritidsträdgårdar, Sundby fritidsby koloniträdgårdsförening, 
Enskede gårds koloniträdgårdar, Lilla Rinkeby fritidsträdgårdar, Snösätra Norras fritids-
gårdsförening, Gubbängens fritidsträdgårdar, Fågelsångens trädgårdsförening, 
Årstalidens koloniträdgårdsförening, Tanto Mindre koloniträdgårdsförening, Koloniträd-
gårdsföreningen Gubbkärret, Eken koloniträdgårdsförening, Eriksdalslundens koloni-
trädgårdsförening, Skarpnäcks koloniträdgårdsförening, Skarpnäcks fritidsträdgårdar, 
Listuddens koloniträdgårdsförening, Pungpinans fritidsträdgårdar, Skrubba koloni-
trädgårdsförening, Stugängens koloniträdgårdsförening, Koloniträdgårdsföreningen 
Skanskvarn, Lilla Frescati koloniförening, Iris koloniträdgårdsförening, Hässelby slotts 
trädgårdsförening) samt SK:s ordinarie styrelsemedlemmar och revisorer. (Bil 2.) 
 
4. Val av ordförande och protokollförare vid mötet.  
Årsmötet beslutade välja Helena Westerling till mötesordförande och Ulrika Lindblad till 
protokollförare. 
 
5. Val av två rösträknare tillika justeringspersoner som jämte mötesordföranden justerar 
årsmötesprotokollet.  
Årsmötet beslutade välja Lena Biörnstad Wranne, Pungpinans fritidsträdgårdar och Anna 
Greta Stenung, Tanto Mindre till rösträknare och justeringspersoner. 
 
6. Styrelsens verksamhetsberättelse.  
Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen och la den till handlingarna. (Bil 3.) 
 
7. Revisorernas berättelse.  
Revisorerna tillstyrkte ansvarsfrihet för styrelsen. Årsmötet beslutade att lägga 
revisorernas berättelse till handlingarna. (Bil 4.) 
 
8. Fastställande av balans- och resultaträkning.  
Årsmötet fastställde styrelsens förslag till balans- och resultaträkning. (Bil 5) 
 
9. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen.   
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 
 
10. Behandling av motioner och förslag.  
Årsmötet biföll styrelsens förslag att avslå koloniträdgårdsföreningen Södra Tantolundens 
motion om att anordna en kurs för odlingsrådgivare varje år. (Bil 6) Årsmötet beslutade att 







 


 


bifalla SK:s förslag om att under 2023 påbörja en informationskampanj kallad “Halvera 
torven”. Kampanjen avser att bidra till klimatnytta genom att inspirera och utbilda kolonister 
så att användningen av torv minskar och att utsläppen av koldioxid därmed minskar. En 
särskild kampanjgrupp ska tillsättas. Kampanjen ska pågå i minst två år för att därefter 
utvärderas. 
 
11. Fastställande av arvoden till styrelsen, kommittéerna, revisorerna och valberedningen.  
Årsmötet beslutade att fastställa styrelsens förslag om att arvoden till styrelsen, 
kommittéer, revisorerna och valberedningen högst kan uppgå till 3 prisbasbelopp dvs. 
157 500 kr. 
 
12. Fastställande av verksamhetsplan och budget för nästa verksamhetsår.  
Årsmötet godkände styrelsens förslag till verksamhetsplan (bil 7) och budget för nästa 
verksamhetsår (bil 8). Kommentarer om att införa hembud på dagstugor. 
 
13. Fastställande av medlemsföreningarnas årsavgift till SK för nästa kalenderår.  
Årsmötet godkände styrelsens förslag att medlemsföreningarnas årsavgift till SK för nästa 
kalenderår ska vara oförändrade dvs. 35 kr per odlingslott och 50 kr per stuglott. 
 
14. Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter i styrelsen. 
Lily Bigestans rapporterar att valberedningens förslag är att styrelsen, förutom ordförande 
och kassör, ska bestå av fem ordinarie ledamöter och tre suppleanter. 
 
15. Val av ordförande 
 
Ordförande 
Katja Jassey, Pungpinan   enhälligt omval, 2 år  
 
16. Val av kassör 
 
Kassör 
Ingrid Norfors, Skrubba   fyllnadsval, 1 år  
 
17. Val av övriga styrelseledamöter och suppleanter 
 
Ordinarie ledamöter  
Katrin Holmberg, Skarpnäck nyval, 2 år  
Lisa Fagerlind, Sundby   omval, 2 år  
Anna Otmalm, Lövsta   vald till 2024  
Lena Rignell, Söderbrunn   vald till 2024  
Thomas Ekström, Tanto Mindre  vald till 2024  
 
Styrelsesuppleanter  
Erik Andersson, Skarpnäck  omval, 1 år  
Robin Olsson, Fågelsången  nyval, 1 år  
Lily Bigestans, Årstaliden   nyval, 1 år  
 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag. 
 
18. Val av revisorer 
 
Revisorer  







 


 


Anders Nordmark, Linnea   nyval, 1 år  
Per Lindberg, Hammarbyhöjden  nyval, 1 år  
 
Revisorssuppleanter  
Lena Biörnstad Wranne, Pungpinan nyval, 1 år  
Håkan Nord, Gubbkärret   nyval 2 år 
 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag. 
 
19. Val av SK:s ombud och ersättare i Koloniträdgårdsförbundets Förbundsråd 2023-2024. 
 
SK har i år rätt att utse 8 ordinarie ombud och lika många ersättare.  
 
Ordinarie ombud  
Katja Jassey, Pungpinan  
Ingrid Norfors, Skrubba  
Katrin Holmberg, Skarpnäcks fritidsträdgårdar  
Lisa Fagerlind, Sundby  
Anna Otmalm, Lövsta  
Lena Rignell, Söderbrunn  
Erik Andersson, Skarpnäcks koloniträdgårdar  
Lena Israelsson, Tanto Norra  
 
Ersättare  
Anna Greta Stenung, Tanto Mindre  
Lennart Pöppel, Odlaren  
Linnea Öst, Årstafältet  
Camilla Brindeberg, Iris  
Lina Brita Rylander, Listudden  
Thomas Ekström, Tanto Mindre  
Irene Remmel, Drevviken  
Cecilia Raldén, Gubbkärret 
 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag. 
 
20. Val av ledamöter i av styrelsen föreslagna kommittéer för specifika ärenden. 
 
Kommittéledamöter  
Styrelsen har i enlighet med de stadgar som antogs 2019 och styrelsebeslut 2022, 
beslutat att årsmötet ska utse följande kommittéer. Efter årsmötet utser styrelsen en 
styrelseledamot som sammankallande för varje kommitté.  
 
Information  
Katrin Holmberg, Skarpnäcks fritidsträdgårdar omval, 1 år  
Karin Thörn, Skanskvarn nyval, 1 år  
Förslag från årsmötet att uppdra åt styrelsen att komplettera informationskommittén med 
ytterligare en ledamot 
 
Miljö  
Helen Karlsson Eklundh, Eriksdalslund omval, 1 år  
Anette Svedberg, Enskede gård omval, 1 år  
Anna Lindhagen, Söderbrunn nyval, 1 år 







 


 


 
Utbildning  
Maria Mendoza, Ärvinge omval, 1 år  
Irene Remmel, Drevviken omval, 1 år  
Lina Britta Rylander, Listudden nyval, 1 år  
Cecilia Raldén, Gubbkärret nyval, 1 år 
 
Värdering  
Göran Ståhl, Skrubba omval, 1 år  
Tommy Ståhl, Iris omval, 1 år  
Eva Agrell, Skarpnäck omval, 1år  
Björn Hedman, Iris omval, 1 år  
Richard Fahlgren, Skrubba omval, 1 år  
 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag. 
 
21. Val av valberedning varav en sammankallande inför nästa årsmöte.  
 
Årsmötet beslutade att välja följande ordinarie ledamöter och ersättare till valberedningen. 
 
Tre ordinarie 
Anna Greta Stenung, Tanto Mindre, sammankallande 
Conny Mörke, Snösättra Norra 
Britta Gussander, Gubbängen 
 
Två ersättare 
Bengt Hellman, Skanskvarn 
Lennart Dolk, Åkeshov III 
 
22. Övriga ärenden som SK:s styrelse hänskjutit till årsmötet.  
Årsmötet beslutade att godkänna följande rapporter och lägga dem till handlingarna: 
 
Rapport från markgruppen (bil 9) 
Årsmötet 2022 fattade beslut om att en arbetsgrupp skulle ta fram en redogörelse för olika 
förvaltningars relationer i koloniträdgårdsfrågor, identifiera var avgörande beslut fattas och 
ge förslag på hur och vad SK ska kunna begära av staden som motpart. Efter ett gediget 
kartläggningsarbete rekommenderar gruppen att SK fortsättningsvis ska begära att de 
folkvalda ska närvara vid möten med stadsdelarna eller förvaltningar om principiellt viktiga 
frågor som arrenden eller nyanläggningar. Alternativet är att ha möten med folkvalda och 
SK. 
 
Odlingsrådgivares rapport (bil 10) 
Årsmötet 2022 beslutade att miljö- och utbildningskommittéerna skulle sondera behovet av 
odlingsrådgivning i medlemsföreningarna och möjligheten att upprätta ett nätverk för 
diskussioner om rådgivningens former och hur de kan utvecklas. Regionen skulle därtill 
göra en motion till Förbundsrådet om regionala odlingsrådgivare. En enkät via regionens 
hemsida tog upp hur rådgivningen borde förmedlas, vad den borde innehålla och hur man 
inhämtar kunskap idag. Den gav 351 svar och 47 föreningar deltog. Regionens motion ska 
behandlas 22 april. Förbundsstyrelsen föreslår avslag. Nätverksarbetet har inte hunnit 
påbörjas.  
 
Rapport om växthus (bil 11) 







 


 


Årsmötet 2022 biföll en motion om att SK skulle ta upp frågan om växthus på stuglotter 
med staden. Besked som givits av stadens representanter är att ett permanent växthus 
skulle räknas in i den takyta som är tillåten i respektive område, kräva bygglov och ibland 
även ändring av detaljplanen (som kostar flera hundratusen). Permanenta växthus i 
innerstaden anses uteslutet, men i ytterstaden skulle en bod om 5 kvm möjligen kunna 
bytas ut mot ett växthus och en redskapslåda (mas 110 cm hög). Det är regionens 
uppfattning att det för närvarande inte är fruktbart att driva denna fråga vidare. 
 
23. Årsmötets avslutning. 
Lisa Fagerlind tackade Anne-Marie Frid, Josef Fernando och Maria Andersson för deras 
insatser i SK:s styrelse.  
 
Mötesordförande Helena Westerling tackade dagens alla deltagare och förklarade 2023 
års årsmöte som avslutat. 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
 
Ulrika Lindblad 
 
 
 
Justerat av:  
 
 
 
 
Helena Westerling  Lena Biörnstad Wranne  Anna Greta Stenung 
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